
Uchwała nr 4/V/22 

Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 

z dnia 9 grudnia 2022 r. 

w sprawie zagospodarowania terenu przy ul. Cyraneczki w Julianowie 

 

Na § 4 ust. 1 i § 31 ust. 1 Statutu Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno stanowiącego załącznik 

do uchwały nr 678/XXXII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 16 grudnia 2020 r. 

(Dz. Urz. Woj. Maz. z 2021 r. poz. 132), Młodzieżowa Rada Gminy Piaseczno uchwala, co 

następuje: 

§ 1 

Młodzieżowa Rada Gminy Piaseczno przyjmuje stanowisko w treści stanowiącej załącznik do 

niniejszej uchwały. 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącej Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 

i zobowiązuje do przekazania niniejszego stanowiska: 

- Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno, 

- Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Piasecznie, 

- Naczelnikowi Wydziału Inwestycji Urzędu Miasta i Gminy Piaseczno, 

- Sołtysowi wsi Julianów, 

- Sołtysowi wsi Józefosław.  

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

Przewodnicząca 

Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 

(-) Vladyslava Zelenko 

  



Załącznik do uchwały nr 4/V/22 

Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 

z dnia 9 grudnia 2022 r. 

STANOWISKO MŁODZIEŻOWEJ RADY GMINY PIASECZNO 

WOBEC PLANU UTWORZENIA TERENU REKREACJI PRZY ULICY CYRANECZKI W JULIANOWIE 

Od lat 90. XX wieku miejscowości Julianów i Józefosław są terenami wzmożonej działalności 

firm deweloperskich i swoistym celem migracji mieszkańców stolicy w kierunku południowym. 

Obie miejscowości zamieszkuje łącznie 16 948 osób1. W latach 2002-2021 liczba mieszkańców 

Julianowa wzrosła o 3 530,5%, a Józefosławia o 2 506,7%2. Świadczy to o tym, że obie 

miejscowości stały się strefą suburbialną Warszawy. Szybki wzrost ludności charakteryzuje się 

m.in. małą liczbą terenów rekreacyjnych oraz słabą infrastrukturą zielono-niebieską. 

Jednym ze statutowych celów Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno jest reprezentowanie 

interesów młodzieży przed organami władzy samorządowej gminy Piaseczno. Stanowiska 

Rady reprezentują interesy naszych wyborców – młodzieży, jednakże jako organ doradczy 

Burmistrza patrzymy również na interesy innych grup wiekowych mieszkańców.  

Zagospodarowania terenu przy ul. Cyraneczki stało się jednym z głównych tematów 

w przestrzeni lokalnej, przez co w mediach społecznościowych można obserwować zarówno 

pozytywne, jak i negatywne komentarze. Negatywne komentarze dotyczą głównie bliskości 

skateparku od najbliższych zabudowań mieszkalnych. Skatepark jest kosztowną inwestycją 

i potrzebną dla niewielkiego odsetka mieszkańców. Podczas wydarzenia pn. „Festiwal 

Pomysłów – debata młodzieżowa”, którego celem było wypracowanie młodzieżowych 

inicjatyw. Reprezentanci piaseczyńskich szkół wraz z radnymi wypracowali 11 pomysłów, 

z których 5 przeszło pozytywną weryfikację wykonalności przez urzędników. Jednym z tych 

5 pomysłów jest budowa dodatkowych boisk do siatkówki na terenie gminy Piaseczno. Działka 

przy ul. Cyraneczki jest idealnym terenem na takie boisko. Koszt budowy boiska do siatkówki 

jest o wiele niższy niż koszt budowy skateparku. Co więcej, boisko do siatkówki mogłoby służyć 

większej grupie mieszkańców. 

Zgodnie z pismem nr INW.IT.2022.PZ.289 z Wydziału Inwestycji Urzędu Miasta i Gminy 

Piaseczno datowanym na 10 listopada 2022 r. aktualna koncepcja ze względu na potrzebę 

zwiększenia powierzchni ogrodu deszczowego ulegnie modyfikacji. Wydział zakłada 

zmniejszenie powierzchni skateparku na rzecz ogrodu deszczowego, przez co Młodzieżowa 

Rada Gminy Piaseczno rekomenduje przeniesienie miejsca skateparku do innej lokalizacji, 

a na jego miejscu wybudowanie boiska do siatkówki lub zwykłego boiska do piłki nożnej, które 

zwiększyłoby powierzchnie terenów zielonych i rekreacyjnych na terenie obu miejscowości. 

 

Przewodnicząca 

Młodzieżowej Rady Gminy Piaseczno 

(-) Vladyslava Zelenko 

 
1 Dane pochodzą z Narodowego Spisu Ludności i Mieszkańców 2021 (NSP 2021) 
2 Dane pochodzą ze strony polskawliczbach.pl 


